
Protokół 

z XXI Sesji Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego 

z dnia 12 marca 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew 

Mikulicz dokonał otwarcia XXI Sesji Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego.  

 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski - pożegnał Panią Dyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Janusza Kusocińskiego i życzył dalszych sukcesów na nowej 

drodze zawodowej jaką Pani Ania obrała.  

 

Oklaski.  

 

Pani Anna Berent – podziękowanie za lata współpracy. 

 

Oklaski. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski – przedstawienie Pani Barbary Żabińskiej 

Kublickiej, która na tą chwilę będzie zastępowała Panią Annę Berent.  

 

Oklaski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew 

Mikulicz przywitał wszystkich uczestników sesji. 

 

Nastąpiło sprawdzenie obecności. 

Na sesji uczestniczy 11 radnych, więc jest wymagane quorum. 

 

Dzisiejszą sesję protokołuje Pani Paulina Kucińska, u której znajduje się protokół 

z ostatniej sesji.  

 

 Zgodnie z art. 20 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. z późn. 

zm. obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nad prawidłowością działania systemu czuwa p. 

Marian Lewandowski. Nagrania obrad sesji są udostępniane w BIP-e i na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, porządek obrad jest Państwu znany. Czy ktoś  



z Państwa chciałby wnieść zmianę do porządku obrad jakieś zmiany? 

Skoro nie widzę to zgodnie z porządkiem obrad przystępujemy do drugiego 

punktu czyli przyjęcia protokołu z XXI sesji rady miejskiej. 

 

Wysoka Rado czy są jakieś uwagi do poprzedniego protokołu Rady Miejskiej. 

Otwieram dyskusję.  

Skoro nie ma to przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał. 

 

Stwierdzam, że protokół z XXI sesji został przyjęty 11 głosami za, przy 0 głosów 

przeciw i 0 wstrzymujących się.  

 

Punkt trzeci obrad to zapytania do sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy 

między sesjami między XX a XXI sesją.  

 

Otwieram dyskusję.  

Brak pytań. 

 

Zamknięta dyskusja. 

 

Przechodzimy do punktu czwartego. Zapytania do sprawozdania Burmistrza 

Miasta i Gminy Jabłonowa z realizacji uchwał rady miejskiej między XX a XXI 

sesją. 

Czy są jakieś zapytania? 

 

Otwieram dyskusję. 

Nie ma pytań. 

Przejście do punktu piątego. 

 

Zapytania do sprawozdania MGOPS z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodzin za rok 2019 i sprawozdania z działalności MGOPS za rok 2019 oraz 

zabezpieczenie socjalne za rok 2020. Sprawozdania te były dostarczone drogą 

mailową i były omawiane na posiedzeniach komisji Rady. 

Otwieram dyskusje na temat tych sprawozdań i proszę o zgłaszanie się do 

dyskusji. 

 

Brak pytań. 

Przejście do punktu szóstego. 

To analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta  

i Gminy Jabłonowo Pomorskie za rok 2019.  

Otwieram dyskusję. 

Bardzo proszę Pan Wiesław Grabowski 

 



Pan Wiesław Grabowski – na komisji finansów była dyskusja właśnie w tym 

zakresie i tu jest prośba straż pożarna w Brodnicy wypowiedziała się co do 

samochodu, tego starego samochodu bojowego mercedes o ewentualne 

przeniesienie i przekazanie jednostce w Konojadach, która miałaby być jednostką 

wspomagającą. Otrzymaliśmy od Pana Burmistrza takie informacje na komisji, 

że ta Państwowa Straż Pożarna nie do końca odpowiedziała jeszcze na wniosek 

straży z Konojad i prosilibyśmy tutaj o jakąś decyzję już ostateczną. Dziękuję 

bardzo. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew 

Mikulicz – dziękuję bardzo. W związku z tym, że nie ma więcej pytań 

przechodzimy do następnego punktu porządku posiedzenia. Projekt uchwały  

w sprawie ustalenia cen paliwa w mieście i gminie Jabłonowo Pomorskie na rok 

szkolny 2019/2020 o wprowadzenie do tego projektu bardzo proszę Pana 

Burmistrza.  

Pan Burmistrz Przemysław Górski – dziękuję bardzo. W myśl zmian do 

ustawy prawa oświatowego z października 2019 r. ustawodawca wprowadził 

obowiązek w drodze uchwały przyjęcia średnich cen paliwa dla dzieci, które są 

dowożone w trybie umów indywidualnych. W przypadku stacji miasta i gminy 

Jabłonowa Pomorskiego jest jedna stacja i wystąpiliśmy z zapytaniem o średnią 

cenę z ostatniego kwartału, ceny są zawarte w projekcie uchwał. Oczywiście 

następna uchwała myślę będzie w czerwcu bądź lipcu Państwu przedstawiana na 

nowy rok szkolny 2020/2021. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-Dziękuję bardzo, bardzo proszę o 

wydanie opinii do tego projektu uchwały przez komisje stałe Rady Miejskiej, 

bardzo proszę Komisja Rolnictwa przewodniczący Marek Berendt.  

Pan Marek Berendt- Komisja Rolna wydała opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-  Dziękuję bardzo Komisja Oświaty Pani 

Przewodnicząca Mirosława Laube. 

Pani Mirosława Laube- Członkowie wydali opinie pozytywną. 

 



Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-  Dziękuję bardzo Komisja Budżetu Pani 

Przewodnicząca Aleksandra Juszkiewicz  

Pani Aleksandra Juszkiewicz- Członkowie Komisji wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu Pan 

przewodniczący Wiesław Grabowski. 

Pan Wiesław Grabowski: Komisja budżetu wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie 

przycisku, kto jest przeciw proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku, 

kto się wstrzymał proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku?  

Uchwała została przyjęta 11 głosami za, przy 0 głosach przeciw i 0 głosów 

wstrzymującym się otrzymuje Nr XXI/119/20 i wchodzi w życie po upływie 14 

dni od jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-

Pomorskiego. 

 

Kolejnym punktem jest projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie 

miasta i gminy Jabłonowo Pomorskie na rok 2020. Bardzo proszę Pana 

Burmistrza o przedstawienie tego projektu uchwały. 

Pan Burmistrz Przemysław Górski - zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt rada 

gminy określa w drodze uchwały do dnia 31 marca każdego roku program opieki 

nad zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

Zgodnie z artykułem 11a ust 7 została zaopiniowana przez dzierżawców 

obwodów łowieckich działających na obszarze gminy oraz towarzystwo ochrony 

praw zwierząt w Brodnicy jak i powiatowego lekarza weterynarii. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-  Dziękuję bardzo, bardzo proszę o 

wydanie opinii do tego projektu uchwały przez komisje stałe Rady Miejskiej, 

bardzo proszę 

Komisja Rolnictwa przewodniczący Marek Berendt.  

 



Pan Marek Berendt- Komisja Rolna wydała opinie pozytywną. 

 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo Komisja Oświaty Pani 

Przewodnicząca Mirosława Laube. 

Pani Mirosława Laube- Członkowie wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo Komisja Budżetu Pani 

Przewodnicząca Aleksandra Juszkiewicz. 

Aleksandra Juszkiewicz: Członkowie Komisji wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu Pan 

przewodniczący Wiesław Grabowski. 

Pan Wiesław Grabowski: Komisja budżetu wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie 

przycisku, kto jest przeciw proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku, 

kto się wstrzymał proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku?  

Uchwała została przyjęta 11 głosami za, przy 0 głosach przeciw i 0 głosów 

wstrzymującym się otrzymuje Nr XXI/120/20 i wchodzi w życie po upływie 14 

dni od jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-

Pomorskiego. 

 

Kolejnym punktem jest projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji ZOZ w 

Brodnicy. 

Pan Burmistrz Przemysław Górski- przekazał informacje na co przeznaczona 

ma być dotacja. Dotacja przeznaczona na zakup kardiografu jak i kardiomonitora. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo, bardzo proszę o 

wydanie opinii do tego projektu uchwały przez komisje stałe Rady Miejskiej, 

bardzo proszę 

Komisja Rolnictwa przewodniczący Marek Berendt.  

 



Pan Marek Berendt -Komisja Rolna wydała opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo Komisja Oświaty Pani 

Przewodnicząca Mirosława Laube. 

Pani Mirosława Laube- Członkowie wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo Komisja Budżetu Pani 

Przewodnicząca Aleksandra Juszkiewicz 

Aleksandra Juszkiewicz- Członkowie Komisji wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-  Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu Pan 

przewodniczący Wiesław Grabowski. 

Wiesław Grabowski: Komisja budżetu wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Kto z państwa radnych jest za  

przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie 

przycisku, kto jest przeciw proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku, 

kto się wstrzymał proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku?  

Uchwała została przyjęta 11 głosami za, przy 0 głosach przeciw i 0 głosów 

wstrzymującym się i otrzymuje Nr XXI/121/20 i wchodzi w życie z dniem 

podjęcia. 

 

Następnym punktem jest projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2033 i bardzo proszę 

ewentualnie zmiany w projekcie budżetu miasta i gminy na rok 2020. 

Pan Burmistrz Przemysław Górski -omówił dwie uchwały wyżej wymienione.  

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz - Dziękuję bardzo, bardzo proszę o 

wydanie opinii do tego projektu uchwały przez komisje stałe Rady Miejskiej, 

bardzo proszę. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-  Dziękuję bardzo Komisja Rolnictwa 

przewodniczący Marek Berendt.  

Pan Marek Berendt- Komisja Rolna wydała opinie pozytywną. 

 



Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-  Dziękuję bardzo Komisja Oświaty Pani 

Przewodnicząca Mirosława Laube. 

Pani Mirosława Laube- Członkowie wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo Komisja Budżetu Pani 

Przewodnicząca Aleksandra Juszkiewicz.  

Pani Aleksandra Juszkiewicz-Członkowie Komisji wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu Pan 

przewodniczący Wiesław Grabowski. 

 Pan Wiesław Grabowski- Komisja budżetu wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie 

przycisku, kto jest przeciw proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku, 

kto się wstrzymał proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku?  

Uchwała została przyjęta 11 głosami za, przy 0 głosach przeciw i 0 głosów 

wstrzymującym się otrzymuje Nr XXI/122/20 i wchodzi w życie z dniem 

podjęcia i zostaje podana do publicznej wiadomości. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-   Następnym punktem jest projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta i gminy na rok 2020. Została już 

wcześniej omówiona więc przystępujemy do wydania opinii. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-  Dziękuję bardzo Komisja Rolnictwa 

przewodniczący Marek Berendt.  

Pan Marek Berendt- Komisja Rolna wydała opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo Komisja Oświaty Pani 

Przewodnicząca Mirosława Laube. 

Pani Mirosława Laube- Członkowie wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- Dziękuję bardzo Komisja Budżetu Pani 

Przewodnicząca Aleksandra Juszkiewicz  

Pani Aleksandra Juszkiewicz: Członkowie Komisji wydali opinie pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz-  Dziękuję bardzo. Komisja Budżetu Pan 

przewodniczący Wiesław Grabowski. 



Pan Wiesław Grabowski- Komisja budżetu wydała opinię pozytywną. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie 

przycisku, kto jest przeciw proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku, 

kto się wstrzymał proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku?  

Uchwała została przyjęta 11 głosami za, przy 0 głosach przeciw i 0 głosów 

wstrzymującym się otrzymuje Nr XXI/123/20 i wchodzi w życie z dniem 

podjęcia i zostaje podana do publikacji w Dzienniku Urzędowym województa 

Kujawsko- Pomorskiego. 

 

Kolejny punkt to zapytania. 

Cisza. 

Pan Wiesław Grabowski-zadał pytanie i skierował prośbę o przywrócenie 

transportu autobusowego na trasie Świecie  nad osą a Jabłonowem Pomorskim. 

Pan Burmistrz Przemysław Górski -Poinformował, że otrzymał pismo od 

Kierownika Oddziału Brodnickiego Kujawsko Pomorskiego Transportu 

Samochodowego spółka akcyjna – wynik ekonomiczny finansowy powoduje, że 

nie opłaca się dla tego oddziału przedsiębiorstwa wprowadzenie tych połączeń. 

Wolne głosy i wnioski. 

Pan Burmistrz Przemysław Górski   - informacje na temat Koronawirusa, 

informacje o odwołaniu imprez, prośba o zachowanie ostrożności.  

Pani Aleksandra Juszkiewicz – prośba o wzajemną współpracę w obecnej 

sytuacji jaka dotknęła nasz kraj (koronawirus). 

Brak głosów. 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz: zamykam obrady XXI sesji Rady 

Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego.                                 

 

 Protokół sporządziła: 

Paulina Kucińska 

 


